
Jeg er stoppet med at ryge, jeg har røget siden jeg var 13 år gammel, i dag er jeg 20, og har ikke rørt 

en smøg siden 11 november 2014. 

 

Dampen har forbedret min livskvalitet en hel del, jeg kan dufte ting bedre, min vejrtrækning er 

meget bedre, bliver ikke stakåndet som før, min tandlæge kan se det.  

mine nærmeste kan mærke at jeg ikke har de samme komplikationer som før, jeg hoster ikke 

længere. 

 

Jeg kunne blive ved. Dampen har for mig betydet et liv uden smøger, og er gået hen og blevet en 

hobby, med et intet mindre end fantastisk fællesskab.  

 

Jeg forstår dog ikke, hvorfor må min tank ikke længere være på mere end 2 ml? 

hvorfor må jeg ikke købe større mængder end 10ml? 

 

Hvorfor skal vores udvalg begrænses til de produkter nikorette sælger?  

 

Det hører ingen steder henne at det vi har skal ødelægges fordi at der er flere penge at hente hos 

tobak/medicinal industrien, og overhoved ikke fair over for dem som rent faktisk vælger et sundere 

alternativ.  

 

Det skal dog siges at det er langt fra alle punkter jeg er i mod, jeg synes det er fantastisk at der 

kommer nogle regulationer, det skal dog ikke gå hen og slå alle de mindre vapeshops ihjel, med de 

gebyrer og det, det vil koste at få godkendt hver enkelt produkt, vil 99% af alle vapeshops lukke og 

slukke. 

 

ja tak til regulationer, nej tak til at i skal "bestemme" over os, lav 18+ reglen, og lad mig selv 

bestemme hvilken tank jeg vil bruge, hvilken juice jeg vil dampe, og hvor meget kraft jeg vil have i 

min e-cig, for ærligt, det vedkommer faktisk ikke andre end mig selv hvordan jeg damper/hvad jeg 

damper. 

 

 

Håber i vil høre på os, og imødekomme vores forholdsvis simple "krav".  
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